
Referat 10.09 kl. 19-21 
Maja, Lone, Christine, Karen, Trine, Pernille, Karina, JS, SB, DB, 
CW	  
 
1. Godkendelse af referat fra 17.06. 
Godkendt.	  
 
2. Økonomi 
DB	  gennemgik	  økonomien.	  
 
3. Elevrådsnyt 
Der	  er	  ikke	  valgt	  elevrådsrepræsentanter	  endnu.	  
 
4. Reformen på Tarup Skole, - hvor er vi med	  
DB orienterede om opstarten – det har været en hektisk start, men 
konstruktiv start. 
Der har været nogle it-problematikker i opstarten, hvilket har skabt 
nogle frustrationer i opstarten. 
 
nye rammer for elever  
for personale 
for forældre 
Der vil blive afprøvet forskellige former for afholdelse af skole-
/hjem samtaler. 
Ved både 1. og 2. samtale, er der et ønske om, at alle får tilbudt en 
samtale og ikke kun efter behov.	  
 
nyt indhold fag og bevægelse 
Det er noget, som eleverne går op i.  
Der er ved at blive opbygget en database, hvor lærerne kan hente 
inspiration.  
 
studietid 
Der arbejdes i 3 grupper; indskoling, mellemtrin og udskoling. Det 
er en udfordring, men der arbejdes konstruktivt med at få det op at 
køre til gavn for alle elever.  
 
 



tidlig sprogstart 
	  
valgfag	  
 
som "walk and talk", hvor vi ser på udvalgte dele af skolen. 	  
 
Efterfølgende drøftelse af de kommende tiltag i f.t reformen. 	  
 
Hvordan er reformen nået ud til forældrene?	  
 
5. Orientering  
- Der skal laves en trafikpolitik.  
Der indkaldes til møde på Tarup Skole tirsdag den 28.10 kl. 14-17. 
- Der er opslået et barselsvikariat. 
 
6. evt. 
 
Punkter til næste bestyrelsesmøde:  
Må elever fra 7.-9- kl forlade skolen i frikvartererne? 
AP undersøger mulighed for at investere i en bus. 
Hvad er Skolebestyrelsens rolle, og hvordan gør vi os synlige for 
alle? Arbejdsmøde med 3 grupper på næste møde. 
 
Næste møde mandag den 27.10 kl. 19-21.	  
	  
	  


